

Impact of Compounding in Pediatrics

Objectives :

To bring together various parents and patients across Canada to learn together about:

- Compounding vs commercial medication formulations
- Side effect reporting
- Issues with off-label prescribing
- Lack of awareness of doctors that they are prescribing a medication that will be compounded

In an attempt to:

- Better understand the parents/patient challenges with regards to some compounded medications
- Work together to make parents voices heard for the rights of children to be treated with commercial formulations adapted to their needs

Date: Thursday February 17, 2022 from 1-3pm

Initiative Organized by the:

Goodman Pediatric Formulations Centre (GPFC), a non-profit organization whose mandate is to improve access to medications that are safe, effective and adapted to the needs of Canadian children. Website. andrea.gilpin.hsj@ssss.gouv.qc.ca

L'Impact des préparations magistrales en pédiatrie

Objectifs :

Rassembler les parents et patients Canadiens afin de les informer :

- Des différences entre les formulations commerciales et les préparations magistrales
- Des déclarations des effets indésirables
- Des problèmes liés aux médicaments prescrits hors-indication
- Du manque de sensibilisation des médecins qui prescrivent des médicaments aux enfants sans savoir qu'ils font l'objet d'une préparation magistrale

Dans le but de :

- Comprendre les défis des parents et patients par rapport aux préparations magistrales
- Travailler ensemble pour faire entendre, d'une seule voix, le droit des enfants canadiens à être traités avec des formulations commerciales adaptées à leur besoin

Quand ? Jeudi le 17 février, 2022, de 13h-15h

Organisé par:

Le Centre de formulations pédiatriques Goodman, un OBNL qui a pour objectif d'améliorer l'accès à des formulations pédiatriques commerciales efficace, sécuritaire et adaptées au besoin des enfants Canadiens. Site web. andrea.gilpin.hsj@ssss.gouv.qc.ca

